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Steller vraag CDA,                                                              

Onderwerp: Begraven op Heerjansdam

Geachte college,

Vanuit de kerkenraad van de Protestantse gemeente Heerjansdam/Kijfhoek hebben wij het 
signaal gekregen dat er zorgen bestaan over de resterende capaciteit van de Algemene 
Begraafplaats aan de Molenweg 20 in Heerjansdam. De verwachting is dat hier binnen 
afzienbare tijd geen overledenen meer begraven kunnen worden, zelfs wanneer er andere 
graven geruimd zouden worden. Gezien het belang van deze begraafplaats voor 
Heerjansdam, delen wij als CDA deze zorgen. Zoals de kerkenraad zelf al aangeeft, is het 
voor veel Heerjansdammers van grote betekenis hun Heerjansdamse geliefden ‘op’ 
Heerjansdam te begraven. Vanwege tradities, maar ook vanuit praktisch oogpunt. Gezien het 
beperkte openbaar vervoer vanuit Heerjansdam, is het bijvoorbeeld niet voor iedereen even 
eenvoudig om een begraafplaats elders te bezoeken.
 
In dit kader hebben wij als CDA de volgende vragen:
 In hoeverre is de door de kerkenraad van de Protestante gemeente Heerjansdam/Kijfhoek 
geschetste problematiek bekend bij de gemeente?

1. Wat is de visie van de gemeente op deze al gauw acute problematiek en welke 
mogelijkheden ziet de gemeente zelf om deze op korte termijn aan te pakken?

2. Hoe kijkt de gemeente aan tegen geopperde oplossingsrichtingen om:
a. De Algemene begraafplaats uit te breiden;
b. Een nieuwe stuk grond binnen Heerjansdam beschikbaar te stellen en 

gebruiksklaar te maken als begraafplaats?
 
Met vriendelijke groet namens het CDA,
 
Roderik van Zijderveld
 


